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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:254 Uppföljning av kollektivtrafiklagen 

Lagen (2010:1065) om kollektivtrafik trädde i kraft den 1 januari 2012. I 
november 2015 valde trafikutskottet att göra en uppföljning av lagen 
(2015/16:RFR14) för att säkerställa att de transportpolitiska målen och 
lagstiftningen på området följs. 

I samband med uppföljningen gjorde trafikutskottet en rad iakttagelser och 
bedömningar i tillämpningen av kollektivtrafiklagen som behöver tas i 
beaktande. Bland annat identifierades inträdeshinder på den regionala 
kollektivtrafikmarknaden, som förklarades av bland annat oklarheter i själva 
lagstiftningen eller dess tillämpning. Vidare hade inte kollektivtrafikens 
planering blivit en integrerad del av den regionala tillväxtpolitiken. 
Uppföljningsgruppens slutsats var bland annat att RKM var i behov av förstärkt 
tillsyn i sin myndighetsutövning. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth: 

 

Vilka åtgärder har statsrådet och regeringen vidtagit för att åtgärda de brister i 
tillämpningen av kollektivtrafiklagen som trafikutskottet uppmärksammade i 
samband med sin översyn år 2015? 

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-10
Besvaras senast
2017-11-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


